
П Р О Т О К О Л  № 2 

засідання  постійної  комісії  районної ради з  питань 

освіти, охорони здоров»я,  соціального  захисту, культури,  спорту та 

туризму 

 

 

                                                                          Дата  проведення: 21.12.2015 р.  

                                                                                                   Час  проведення:  9.00 

                                                        Місце  проведення: м.Чернігів  

        кабінет  голови  районної  ради 

 

 

 Присутні: 

Мисюра О.О.- голова постійної  комісії районної  ради з питань освіти,  

охорони здоров»я,  соціального  захисту, культури, спорту та  туризму 

  

Члени  комісії: 
Галковська Н.М., Гетта О.І.,Лазарева Н.В., Луговський В.М., Федоров Д.О. 

 

          Відсутні з поважних причин:  

Ігнатова Н.В., Шатирко А.Г. 

 

 Запрошені: 

Ларченко О.М.- голова районної  ради; 

Поліщук В.А.- заступник  голови районної  ради; 

Кудрик І.В. – керуючий справами  виконавчого  апарату  районної  ради;  

Школа І.М.- депутат  районної ради; 

Струк С.М. – начальник організаційного  відділу  виконавчого  апарату 

районної  ради; 

Маханькова Т.М.- начальник відділу освіти Чернігівської  районної державної  

адміністрації; 

Головач А.С. -  директор  Радянськослобідської  ЗОШ; 

Кобзар А.В. – директор Халявинської  ЗОШ; 

Бельська Л.Л.- завідуюча РМК; 

Представники  засобів  масової інформації  

  

 

П О Р Я Д О К   Д Е Н Н И Й:  
   

Про    порядок забезпечення планшетами учнів  загальноосвітніх шкіл  району. 

Доповідає голова  постійної  комісії   

Мисюра Олександр  Олександрович 

Співдоповідач 

Школа Ігор  Миколайович 



Слухали: Мисюру  Олександра  Олександровича, який зазначив,  що  

відповідно до  рішення Чернігівської  районної  ради від 16  грудня  2015  року 

«Про  внесення змін  і доповнень до  рішення  районної  ради від  23 січня 2015 

року «Про районний  бюджет на 2015 рік»  необхідно  придбати   шкільні  

планшети     для  учнів      загальноосвітніх  шкіл  району  на   загальну  суму 

199 тис. грн.   

Олександр  Олександрович звернувся  до  присутніх  стосовно  вирішення  

ряду  організаційних  питань,  а саме:     

 якої  марки  і де  будемо  купувати   планшети;    

 учням  яких  класів  та  шкіл  надамо для  користування     гаджети; 

 за якими  правилами  користуватимуться  діти  планшетами  в  

навчальному  закладі  та  вдома. 

Виступили: Ларченка Олександра  Миколайовича, який  зосередив 

увагу на  тому, що  в XXI столітті  людство вступило в нову стадію свого 

розвитку - інформаційну еру, яка характеризується виникненням нових систем 

інформаційних технологій  і, як наслідок, нових трансформацій освіти. Освіта є   

стратегічним ресурсом держави. Тому, ми,  як  депутати  районної  ради,   не  

повинні  стояти осторонь, а маємо     активно   впроваджувати  інформаційні 

технології в систему освіти. 

Слухали: Школу  Ігоря Миколайовича, який  зауважив, що  після  

голосування  і  прийняття  відповідного  рішення на пленарному  засіданні  

ради в  ЗМІ  з»явилося  чимало слів як  підтримки, так і  скептицизму. Депутат 

одразу  зробив  деякі  уточнення,  а саме: на   засіданні  постійної  комісії  

районної ради  з  питань  бюджету,  інвестицій та  соціально-економічного  

розвитку  та на  погоджувальній  раді  при  голові  районної  ради  ні  про  які  

переведення коштів із гідроочистки системи опалення  у загальноосвітніх  

закладах району  на  планшети  він  не  пропонував. Лише радив замість  

звичайних  паперових  книжок придбати  планшети,  адже діти півроку  вже  

провчилися  без  підручників. 

Ігор Миколайович  наголосив  на  тому,  що  сьогодні  потрібно вирішити  

головне – яку  модель для  навчання  обрати і  скільки це  коштуватиме,  

проаналізувавши технічні  характеристики  планшетів,  запропонував  зупинити  

вибір  на  моделі українського  виробництва,  що майже  не  поступається  

провідним маркам. Вартість  такого  гаджета  із знижкою 2%  становить 1958 

гривень. 

 

  Вирішили: рекомендації  постійної комісії  додаються 

  Рішення  прийнято  одноголосно. 

 

Голова постійної комісії                                                                       О.О.Мисюра 

 

Секретар постійної  комісії                                                               Н.М.Галковська   



 

 УКРАЇНА  

Ч Е Р Н І Г І В С Ь К А   Р А Й О Н Н А   Р А Д А  

Ч Е Р Н І Г І В С Ь К О Ї  О Б Л А С Т І  

 

Постійна комісія з питань  

освіти,  охорони здоров»я, соціального  захисту, культури,  

спорту та  туризму 

 
 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї  

 
 

21 грудня 2015 року 

         м.Чернігів 

 
 
 

 

 

 

Враховуючи,  відповідно  до  рішення  Чернігівської  районної  ради   від 

16 грудня 2015 року «Про  внесення  змін і доповнень до  рішення  районної  

ради  від 23 січня 2015 року «Про  районний  бюджет  на  2015 рік»,    

пропозиції депутатів  районної  ради  щодо  придбання планшетів,  розподілу їх  

між  навчальними  закладами  та     порядку  користування  планшетами,       

керуючись  пунктом 10 статті 47  Закону  України  «Про  місцеве  

самоврядування  в  Україні», постійна  комісія  вирішила: 

 

1. Придбати шкільні  планшети українського товаровиробника 

модифікації  Znay Pad  970Z –С. 

  

2. Рахунки   на  придбання   планшетів   оприлюднити в мережі 

Інтернет. 

 

3. Забезпечення  планшетами  учнів     розпочати з  п»ятих  класів  

загальноосвітніх  шкіл населених пунктів,  які є центрами  об»єднаних  

територіальних  громад згідно перспективного  плану об»єднання  спроможних  

територіальних  громад, а саме: М.Коцюбинська, Олишівки,  Гончарівська,  

Іванівки,  Пакуля, Халявина.     

 

4. Доручити  відділу  освіти  за  погодженням  з  постійною  комісією  

районної ради  з  питань освіти,  охорони  здоров»я,  соціального  захисту,  

Про  порядок  забезпечення   

планшетами  учнів  загальноосвітніх  

шкіл        району     



культури,  спорту  та  туризму   в термін  до  11січня 2016 року – початку  

другого  навчального  семестру, розробити  Положення  про  порядок       

користування планшетами  в навчальному  закладі  та  вдома. 

  

5. Контроль  виконанням  даного   рішення  покласти за  голову  

постійної  комісії  районної  ради  з  питань освіти, охорони  здоров»я,  

соціального захисту,  культури, спорту  та  туризму  О.О.Мисюру.   

 

  

 

Голова     постійної комісії     

районної ради   з  питань освіти,   

охорони  здоров»я,   соціального  захисту,   

культури,   спорту  та  туризму                                                             О.О.Мисюра  

 

  

 
  

 


